
JÆGERSPRIS KOMMUNE 
TEKNISK UDVALG

Det meddeles herved, at der afholdes møde i 
Teknisk udvalg tirsdag den 1.april 198o kl. o900 
i udvalgslokale II med følgende

D A G S O R D E N

MILJØSAGER.

M.l.
Matr. nr. 8 Y og 8 Z, Bakkegårde.

På ovennævnte ejendomme er der før 195o opført 
4 sommerhuse på hver, lige som der er 4 ejere 
på hver ejendom.
På hver matr. er der indlagt 1 vandstik, men 
på den ene ejendom ( 8 Z ) "betales kun 1 vand
bidrag, mens der på 8 Y betales 4 bidrag. 
Udvalget anmodés' om' at tage stilling til den 
fremtidige beta,ling af vandafgift på ejendom
mene x 1. eller.4 afgifter på, hver ejendom.

M.2.

Femhøj vandværk.

Der anmodes om udvalgets godkendelse af udkast 
til aftaledokument med Præstegårdsudvalget i 
Gerlev, Dråby og Skoven sogne, samt med præste
gårds f o rp ag t e ren .
Der foreslås afgrøde- og servituterstatning på 
hhv. 1,25 og o,9o kr. pr. nf, ialt ca. kr. loop, 
i erstatningt



M.3.
Femhøj vandværk.

Fa. Dalgaard A/S, Holbæk fremsender meddelelse 
om, at man under afhentning af el-motor for re
paration har beskadiget (tabt på gulvet) motoren. 
Idet firmaet ikke kan fremskaffe reservedele til 
rflotoren (l5‘år gammel) tilbydes'erstatning i form 
af en ny moderne motor.
Firmaet opstiller følgende kalkulation:
Værdi af gi. motor i defekst stand kr. 1.2oo,- 
som krediteres ved fakturering af excl. moms 
øvrige montagearbejder
Ny SEVER-motor type 18oM kr. 5*842.- 

excl. moms
Dahlgaard er fra administrationen anmodet om at 
opstille den nye motor snarest a.h.t. den fore
stående påske.

M.4.
Halby vandværk.

Man har den 2o.3»190o måtte foretage reparation 
efter brud på hovedvandledningen gennem Kyndby. 
Af den gamle vandledning fra 19ol er der nu kun 
asfalteringen tilbage, idet alt støbejernet er 
rustet væk, og man må forudse, at der indenfor 
kort tid vil opstå lækager, som det ikke vil væ
re muligt at reparere, da der ikke kan arbejdes 
med de gamle rør (skæres gevind etc.)
Det foreslås, at der af forvaltningen udarbejdes 
projekt over udskiftning af hovedvandledningen 

/. i Kyndbyvej incl. de tilslutninger af stikled
ninger m.v. der måtte komme.
Længden udgør ca,. Joo m,- som .må anslås at .belø
be sig til ca. kr. 15o pr. meter excl. tilslut
ninger og moms (ca. kr. 45*o°° + moms. m.v.)

J L  Vandledningen i Hygge vej vil derefter, som no
get af det sidste større arbejde i Kyndby stå 
for tur. Idet forholdene her er de samme som i 
Kyndbyvej, er dette arbejde ligeledes meget 
presserende. Udgiften her vil efter samme pris 
som ovenfor beløbe sig til ca. kr. 69.000 excl. 
moms og stikledninger. Sidstnævnte post omfat
ter ca. 25 tilslutninger.
Til disse ovennævnte udgifter kommer retablerin
gen af fortove og vejbaner med asfalt.
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Stadsdyrlægen fremsender analyse fra Jægerspris 
vandværk.
Bem.: tilfredsstillende hygiejnisk kvalitet.

r —  " * i"
ilesvarel <lej\:. l.4»8o

.5..
Vandanalyse.

M. 6.
Vandanalyse.

un< r i'! 8o-l-5-23-

Stadsdyrlægen fremsender analyse fra Thyrahøj 
vandværk.
Bem.: Tilfredsstillende hygiejnisk kvalitet.

1. 7.
Vandanalyse. f

Besvaret den: _ 1*4*8°

8 0 -1 -0 -2 3

Stadsdyrlægen fremsender analyse fra Kyndbyvær- 
kets vandværk.
Bem.: Tilfredsstillende hygiejnisk kvalitet.

I

•1. 8 .
Vandanalyse.

Besvaret den : _ __ l»_4«Qp.

under j. nr. 8 0 - I -0 -2 3

Stadsdyrlægen fremsender analyse fra NyKrog- 
strup vandværk.
Bem.: Tilfredsstillende kvalitet.

---------- ------------------ - — ,
Besvaret den:_ i*4»8P i; S
under i. nr. 8 0 - I -0 -2 3  . jM. 9.

Vandanalyse.

Stadsdyrlægen fremsender analyse fra Orebjerg 
Huse vandværk.
Bem.: Tilfredsstillende hygiejnisk kvalitet.

r ~ -------  •“ il.4»Qo J
M. lo. 
Vandanalyse.S lin der j. nr 8 0 - I -0 -2 3

Stadsdyrlægen fremsender analyse fra Dymæsvej
51.
Bem.: utilfredsstillende hygiejnisk kvalitet:

fækal coli, forhøjet kimtal samt forhøjet 
nitratindhold.
Der er administrativt udstedt kogepåbud.

tirsdag d,l,4.198o 37
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M.ll.

Vandanalyse.
Stadsdyrlægen fremsender analyse fra Dyssegårds
vej.
Bem.: tilfredsstillende hygiejnisk kvalitet, men 
fortsat højt jemindhold.
Udvalget har fremsendt sagen til Hovedstadsrådet, 
idet man henstiller at ejendommene tilsluttes 
Femhøj v.v.
2.1o.79s Hovedstadsrådets afgørelse afventes.
29.2.80. Stadsdyrlægen fremsender fornyet analy

se fra Dyssegårdsvej.
Bem.: som ovenfor nævnt, denne gang 

dog med meget højt jemindhold.

Besvaret de n : 

under i. nr.

1.4.90

M.12.

Vandanalyse.
_ fremsender redegørelse ang.

vandforsyningen til Dyssegårdsvej 2 og fra Ore-
bjerg Huse vandværk
51.5.79* Afventer mødet den 5»7«79*

25.6.79* Arbejdet med etablering af filter på
Orebjerg Huse er påbegyndt, desuden er 
der sket fornyelse af vandet til Dysse
gårdsvej 2.

5.7.79* Under henvisning til vandindvindingstil'- 
iadelse af 4.7»77 anbefales Hovedstads 
rådet at påbyde tilslutning til Femhøj 
vandværk f.s.v. angår Dyssegårdsvej 2.

3.9.79j Hovedstadsrådet meddeler, at der er i-
værksa,t teknisk vurdering af det anførte, 

samt adv. Børresen ori
enteret.

' s / /  y  c> / s s
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l---jj___ I«-4i 80
12.5*80: Hovedstadsrådet fremsender skrivelse, j

idet det meddeles, at man i tilladel- ----------1—1---------0-1-0-23-----
sen af 4*7*77 alene stiller krav om
forbedring af de tekniske installatio- -------------------------------- —
ner ved boringen, samt at det påhviler
Jægerspris kommune som tilsynsmyndighed --------------- T------------------
at foranledige disse forbedringer gen
nemført, evt. gennem meddelelse af på- ---------------------------- ---—
bud.
Kun såfremt et sådan påbud siddes o v e r - ----------------------- -- -------
hørig, eller de gennemførte tekniske 
forbedringer viser sig virkningsløse, ’
kan spørgsmålet om tilslutning til vand
værket påny rejses for Hovedstedsrådet.

og adv. Børresen orien
teret med kopi af skrivelsen fra Hoved- 
stadsrådet.





M. 16.
Vandanalyse.

Stadsdyrlægen fremsender analyse fra, forbræn
dingsanstalten i Gerlev.
Bem. s Tilfredsstillende hygiejnisk kvalitet.

Besvaret den :. . 1.4 * 8 0

j under j. nr. __ 8 0 -1 -0 -2 5  \

M. 17.

Vandanalyser«
Udvalget anmodes om at tage stilling til bestem
melserne i Miljømin.’s bkg. nr. 6 af 4*l*198o, 
hvorefter der skal foretages regelmæssige under
søgelser af vandforsyningsanlæg, der forsyner 
tere end 2 husstande, off. eller private institu
tioner, levnedsmiddelvirksomheder, virksomheder 
ued over 5 ansatte, nødforsyningsanlæg til oven
nævnte kategorier samt vandforsyningsanlæg, hvis 
vand benyttes til vanding eller vaskning af spi
selige gartneriafgrøder.
T Jægerspris kommune ses følgende anlæg at være 
omfattet af bekendtgørelsens
l/S Isef jordværket, Ny Krogstrup v.v., Dalby 
Huse v.v., Jægerspris v.v. i / s ,  Thyrahøj v.v, 
Orebjerg Huse v.v., Frederiksborg Flødeis, Bak
kegårdsmarkens v.v., ° Vænget 7
samt Vænget 17.
Iflg. bkg.’s §§ 14 og 16 skal udgifterne til un
dersøgelserne afholdes af ejeren af vandforsynings 
anlæget.

Bf-'1;v;ifu•. d o n :. $  .^,3 O  
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M. 10.
Vandindvinding, Runegård.
Fa. DAN-REGN fremsender ansøgning om godkendelse 
af borested, samt om tilladelse til indvinding 
af 30*000 nf/år.
Danmarks Geologiske Undersøgelse er med henvis
ning til undersøgelse foretaget 1972 af D.G.U. 
anmodet om en udtalelse omkring den ønskede bo
rings indvirkning på indvindingen fra boring 1 
og 3 ved Skovsognets vandværk.
6.2.79: D.G.U. fremsender den ønskede udtalelse, 

i hvilken man oplyser, at såfremt de om
talte 30.000 n? oppumpes i de fire som
mermåneder vil virkningen blive en yder
ligere sænkning på ca. 0,80 m.
Ved den oplyset sænkning af vandspejlet 
sat i relation til målinger udført i 
august 1978 vil der kun være ca. o,7 m 
vand over pumpen.

6.3.79: Borestedet kan ikke godkendes. I øvrigt 
anser man en tilladelse til indvinding i 
området til markvanding som tvivlsom«

6.4,79: Hovedstadsrådet fremsender ansøgning om
tilladelse til vandindvinding til udtalel
se.

17.4.79: Frederiksborg Amtsråds tekniske forvalt
ning og Hovedstadsrådet orienteret om 
udvalgets vedtagelse af 6.3.79* '

Frederiksborg Amtsråds tekniske forvaltning frem
sender forespørgsel om kommunens generelle stand
punkt er, at der ikke bør meddeles den ønskede 
tilladelse uanset, hvor på ejendommen der bores, 
eller om en evt. reduktion, f.eks. til 15.000 nf, 
vil være afgørende for kommunens stillingtagen 
i sagen.
4.12.79: Udvalget stiller sig afvisende til ind 

vinding af vand uanset hvorder bores 
og hvor meget der indvindes.

I2.3.80: Hovedstadsrådet fremsender kopi af 
brev til fa. DAN-REGN med afslag på 
ansøgningen om indvinding af 3o.ooon? 
vand til markvanding.







TEKNISKE SAGER.
T.l.
Lokalplan 18«
I forbindelse rned ovennævnte lokalplan ansøger 
fa. Japanica om at erhverve en del af det samlede 
erhvervsområde og sender i den anledning følgende 
ansøgning:
"I ovennævnte lokalplan er der planlagt et er
hvervsområde syd for Over Dråby. De var så venlig 
at overlade os en kopi af planen.
I forbindelse med forskellige nye aktiviteter, der 
alle vedrører handelsvirksomhed og let industri, 
kunne vi tænke os at forespørge, om'der var mulig
hed for at købe en eller flere grunde.
Vi har taget fotokopi af en del af planen og mar
keret 4 dobbeltgrunde med nr. 0, I, II og III. 
Umiddelbart kunne vi tænke os at forhandle om om
rådet som en parcel, det vil sige eet matrikel
nummer, men da vi naturligvis er klar over, at det
te kan give anledning til kritik, vil vi også 
meget gerne forhandle om køb af parcellerne som 
enkelte parceller til f.eks. 4 af hinanden uaf
hængige firmaer.
Skulle det være muligt at udstykke som eet matri
kelnummer, ville det jo give mulighed for at den 
planlagte vej fra punkt C til punkt D helt bortfal
der, dog således at der ved punkt C udføres vende
plads svarende til punkt B.
Skulle det ikke være muligt at udstykke som een 
parcel, kunne vi tænke os at foreslå udstykning 
som 4 parceller, evt. med gennemføring af vejen i 
henhold til tegning. Der vil derved opnås den for
del, at der ikke skal udføres de to adgangsveje 
til de tre koteletgrunde.
Vi har intet imod på nuværende tidspunkt at løfte 
lidt af sløret for eventuelle planer, der dog på 
ingen måde må anses for at være bindende.
Område 0 (a) skal være støj- og lugtfrit, og vi 
ville her have 3 muligheder:
1. Anlæg af fælles administration for firmaer under 
Japanica, d.v.s, kontorer.
2. Importfirinaer, der har udstilling og forhandling 
af maskiner til værktøjsindustrien.
3. Lager- og kontorfaciliteter for et firma,der 
fremstiller og handler med arbejds- og fritidstøj.
Området mærket I: fabrik, der aftapper kemisk-tek- 
niske produkter herunder rengøringsmidler, etc. 
Fabrikken er totalt lugt- og støjfri, der er ingen 
råvarer på området - kun fyldning og distribution.
Område mærket II: var tænkt som enten et lager for 
råværktøjsstål, som vi forhandler fra vesttyske 
værker, eller til opføring af plastindustri til 
fremstilling af isoleringsrør.
Område mærket III: var tænkt som udvidelsesmulig
hed respektive aflastning for område 0 og II, så
fremt flere af de anførte aktiviteter skulle gå 
igang.
For god ordens skyld kan vi anføre, at sælges are
alet under eet og med eet matrikelnummer, vil det 
blive købt af Japanica eller af undertegnede. Sæl-

tt i i d on : lo «4«19 8o (a f ØK 

under j. nr. sagen. J.. .j*nr#.27-

Dag og år:

tirsdag d. 1.4.8o
Blad nr.
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ges det som 4 matrikelnumre, vil det blive købt 
af fire forskellige aktieselskaber respektive 
private firmaer, af hvilke Japanica eller under
tegnede vil være medejer. Vi håber på velvillig 
behandling.
Som det sikkert er kommunen bekendt, har vi købt 
ca. lo.ooo m2 industriareal i Skibby. Dette areal 
betragtes på nuværende tidspunkt som en mulig re
serve, såfremt vi skulle kunne få en eller flere 
grunde ved Hyllestedvej.
Skulle vi få vores ønsker opfyldt, vil det selv
følgelig være en enorm fordel at have alt under 
een hat - een kommune - og arealerne i Skibby vil 
da blive afhændet.
Til orientering kan vi oplyse, at de anførte indu 
strier antagelig fra starten vil beskæftige 2o 
mennesker, hovedsagelig ufaglærte, og samtidig 
beskæftige 2 til 3 funktionærer i vore nuværende- 
forhåbentlig snart forøgede kontorlokaler på Lan- 
derslevvej.
Inden for overskuelig tid, 3 “ 5 år, vil virksom
hederne antagelig beskæftige ca. 8o til 9° medar
bejdere incl. sælgere. Der vil således ved udstyk 
ning i en eller flere parceller ikke være tale om 
at området giver f^rre arbejdspladser end eventu
elt håndværkere - snarere tværtimod."
Der vedlægges dagsorden kopi af planen med de om
handlede arealer indtegnede.

/ C g . ________________________

Lokalplan 16 - Dalby.

Foranlediget af at Hovedstadsrådet under henvisnir 
til §2 i lov om by-og landzoner ikke har kunnet 
godkende udbetaling af erstatningsbeløb for inddr^ 
gelse af byzonearealet har borgmester og formand 
for Teknisk udvalg den 17.3.d.å. ført fornyede foi 
handlinger om spørgsmålet.

Hovedstadsrådets repræsentanter, Bent Sørensen og 
Hugo Marcussen lovede , at sagen ville blive gen
fremsat på Hovedstadsrådets næste møde med særlig 
henvisning til Miljøministeriets skrivelse af 
29. okt. 1974, som konkluderer, at den senere ved
tagne byudviklingsplan ikke har ændret arealets 
zonestatus.

/-fe

X  ,

O  .

l/ed Hovedstadsradets behandling af sagen havde man 
i.forbindelse med sit afslag lagt afgørende vægt 
på, at arealet ikke var opført som byzone i Byudr 
viklingsplan for Kyndby-Krogstrup kommune af lo.6. 
1968.

Hovedstadsrådets formand fandt iøvrigt, at der kun 
kunne blive tale om en 5o?o refusion af selve købe
summen på 2,5 mio.

Saledes foranlediget ønskes udvalgets stillingta
gen til sagen, som den nu har udviklet sig.

j Bnsvarøt d$n : 

| t.-yJer j. nr.

...16,4..198Q__ _
27-2-/LP 16



T.3.
■ S #matr.nr«2o~ af Barakkerne.

Ejeren af ovennævnte grund beliggende
ansøger om tilladelse til 

at benytte det på grunden værende kK&åxKbHktsKfcsH 
sommerhus til helårsbeoelse.
Som motivering for ansøgningen

matr.nr.llEV. af Bakkegårde,

Besvaret dan: 21*4 *8°-

unoer ). nr. 
T. 4.

27-2-472 1/

uag og ar: blad nr.

— L frsd a g .-d ..-0-.-4.lki__________ ___ 42______
Formandens
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Landinspektør Børge Hansen fremsender udstyknings
sag vedr. ovennævnte ejendom beliggende Stendyssen 

oo tilhørende

Ejendommen, som er beliggende i et til sommerhus- 
beboelse udlagt område, agtes delt i to parceller 
a ’ hhv. 12oo og 133om2.

Besvaret den: 17.4.198o

tinder i tu 28-23-8

T. 3.
Matr.nr. 3 C og 4 C af Dalby.

Landinspektør Larsen, Skibby, fremsender udstyk- 
ningssag for den hr. kørelærer Karl Andersen til
hørende landbrugsejendom matr.nr. 3 C og 4 C, 
Dalby by, Krogstrup.

Ejeren af matr.nr. 3 C og 4 G agter at afhænde en 
parcel på 4>o9 ha til ejer af landbrugsejendommen 
matr.nr. 9 a m.fl,,

landbrugsejendom stiger her 
ved i areal fra 8,27 ha til 12,36 ha. Karl Ander
sens landbrugsejendom består herefter af en byg
ningslod på lo66 m2, matr.nr, 4 C, samt en rest
parcel af 3 C på 3ooo m2. Denne sidste restpar
cel agtes afhændet til Dalby Maskinfabrik A/S, 
men den egentlige udstykningssag må afvente af
slutning af lokalplanprocedure.

Det bemærkes, at Jordbrugskommissionen har god
kendt udstykningen.

Besvaret ci«n : . 21. 4 . 198o 

under j. nr. , 28- 23-Jtø  

T.é.
Matr.nr. 29 A af Keder Dråby,

Bev'arot dvn- annuleret 9.4.8 ) ...

under j ru 27-2-471



T.7.

Matr.nr. 3 A'L af Bakkegårde (Hyldebakken 22).
E.ieren af ovennævnte grund,

, ansøger om tilladelse til at afhænde 
matr.nr. 3

’ A Æ  ,

Matr.nr. 4 Å af Dalby.
Landinspektør Børge Hansen fremsender udstyknings
forslag vedr. den tømrermester Ole Jensen tilhø
rende ejendom.
Ejendommen tjener i øjeblikket tømrermester Ole 
Jensen som beboelse og værksted m.m.
Imidlertid finder Ole Jensen, at ejendommen er fon 
stor til de øjeblikkelige aktiviteter, og ønsker 
derfor at afhænde parcel 2 med bygninger, som 
agtes indrettet til beboelse.
Parcel nr. 3» som er ubebygget, agtes udstykket 
til helårsbeboelse.

Besvaret den: 21*/u8°
, . 27-2-469 unoer i. nr................ .

<7

På parcel 1 agtes opført en ny loo rn2 værksteds
bygning.

sé sé- ,

rft«svare! d»n —

u r i n e r  j.  n r . 28-19-2



Matr.nr. 3A og 5 C af ^alby.
Hr. A. Christiansen,Dalby Maskinforretning, frem
sender skrivelse af 5«12.1979> hvori han meget 
kraftigt protesterer mod den sagsbehandling hans 
ansøgning vedr. opførelse af maskinhal har været 
underkastet.
Skrivelsen skal ses i relation til Hovedstadsrå
dets godkendelse af

T. 9.
Dag og år: Blad nr.

tirsdan, d. I.4 . 8 0 43
Formandens
initialer:

2.1.1980:
Teknisk udvalg indstiller., at sagen fremsendes 
til Hovedstadsrådet med bemærkning om, at da lo
kalplanen for Dalby formentlig her i foråret bli
ver fremlagt påny i ændret skikkelse omkring bør
nehave og parcelhusområdets bortfald m.v. synes 
det ikke nærliggende at søge denne sag fremmet 
som en isoleret sag, idet der her er tale om en 
indgriben af større karakter end i 
sag.
Men man vil i sagens natur ikke modsætte sig en 
sådan sagsbehandling, idet man i så fald vil ind
arbejde en evt. godkendelse fra Hovedstadsrådet 
i det kommende lokalplanforslag.

BYRÅDET 15.1.80: T.U. indst, anbefales idet man
anmoder om hurtigt fremme af sagen.
27.2.198o:
Hovedstadsrådet meddeler tilladelse til det her 
ansøgtøo

1 sagen
Hos • ckin:

uruior j. nr.

2.4.198o

27-2-4oo
T .lo. X  S ø  ,

Vejregulering mellem Over Dråby og Lyngerup.
I forbindelse hermed har Frederiksborg amtsråd i 
skrivelse af 27.2,80 tilskrevet byrådet følgende: 
"Idet henvises til mødet på amtsgården den 5»2.80 
mellem repræsentanter for byrådets tekniske udvalg 
og amtsrådets tekniske udvalg skal meddeles, at 
amtsrådets tekniske udvalg efterfølgende har ved
taget at indbyde til en fornyet drøftelse på et 
senere tidspunkt af spørgsmålet om eventuel etab
lering af cykelmulighed langs omhandlede vejstræk
ning.
Et supplement til rapporten "Stier langs veje"
(af marts 1979) er under udarbejdelse i teknisk 
forvaltning og påregnes forelagt og drøftet i tek
nisk udvalg i løbet af marts måned d.å.
Inden teknisk udvalg færdigbehandler den endelige 
rapport vil der blive sendt invitation til kommu
nernes tekniske udvalg til en diskussion af rap
portmaterialet - jfr. referat fra den fælleskommu
nale drøftelse på amtsgården den 29/5 1979 af den 
foreløbige rapport.
Når denne fornyede fælleskommunale diskussion mått< 
have fundet sted - formentlig i april eller maj . 
måned d.å. - vil amtsrådets tekniske udvalg vende 
tilbage til spørgsmålet om eventuel cykelmulighed 
langs landevej 541 Over Dråby og Lyngerup."

_ 1 sagen
Besvaret døn 15.4.198o

unocr j. nr. 60-4-2 .



T * 11 •Stitilslutning til Møllevej ved Jægerspris 
Brugsforening,

Fa. Dines Jørgensen og co. fremsender detailproje 
vedr. ovennævnte stiforbindelse.
Anslået anlægsudgift ind, moms: kr. lo3.415.->
Frederiksborg amt har i skrivelse af 19.12.1979 
betinget sig, at der forinden stitilslutningen 
udføres, fremsendes detailprojekt til godkendelse

B esva re t d a n : 18.4.1980

u n d e r j. nr. 62-1

Ofr.

-T.
2. Etape af Svanemosevej, Jægerspris.
For rådg.ing.fa. Johs* Jørgensen A/S, Frederiks-? 
sund, fremsender fa. Dines Jørgensen og co. revi
deret detailprojekt for 2. etape af ovennævnte 
vejanlæg, idet man anmoder om byrådets godkendelse

2. etape omfatter herefter strækningen st. 7o8 
til 83o (pkt. Y i lokalplan nr. 15), hvor der ud
føres tilslutningsrampe til ekst. grusvej.
Vejens længdeprofil er hævet ca. 4o cm i forhold 
til det oprindelige projekt for bedre at tilpasse 
de proj. niveauplaner på parcellerne samt tilslut
ning af stamvejen.
Udover ovennævnte er der ikke foretaget ændringer 
i det af kommunen godkendte oprindelige projekt 
(vedr. tværprofil, vejbelysning, overkørsel ved 
stamvejs nye udmunding m.v.)

'•■’c -k darr 18.4.1900 7 ^ ,
20-23-4

unocr j. nr

T. n . ------
Kommunevej nr. 14o.
For

ansøger advokat Anton Jacobsen om tilladelse 
til flytning af udkørsel til ovennævnte vej. Li
geledes anmodes om at få flyttet vandledningen 
til ejendommen tilsvarende.-

4.3.198o:
Teknisk udvalg kan ikke imødekomme det ansøgte grur 
det dø ringe oversigtsforhold«

X

7"

<$*

L> X X  J'f

X

C/

I anledning af ovenstående afslag om vejforlægnin 
ansøger advokat Anton Jacobsen på sin klients veg 
ne om Jægerspris kommune kan godkende, at den ek
sisterende vejføring for klientens landbrugsejen
dom tillige anvendes for den på ejendommen etable 
rede grusgrav.
Grusgravens vej betjenes for tiden over naboejen
dommen "Gammelvang".

— i« 11 ■ ■ r L r  t  . 1) L" * "  -  -  1 1 -  1 11

Besvar*d dan: .. 18.4.1900__ _

under f 6o-3-14o



T. 14.
Grundejerforeningen Nordskovhusene.
Ovennævnte grundejerforening ansøger om tilladel
se til opstilling af trafikspejl ved udkørslen 
fra Nordskovhusvej til Barakvejen.

4.3.198o:
Fremsendes til politiet/kan ikke anbefales

Politiet meddeler i skrivelse af 11.3.19&o, at 
man grundet de på stedet værende særdeles dårlige 
oversigtsforhold vil anbefale opsætning af trafik 
spejl.

B esva re t d e n 15.4.1980

u n o e r j. nr. 77-4-7/9

T.15. •Offentlige pladser.
Indre Mission ansøger om tilladelse til at op
stille et mødetelt på pladsen foran kirken i 
Kyndby eller ved gadekæret i Kyndby i dagene 4-9• 
juli 1978.
7.2*1978: TU godkender pladsen/Kyndby kirke 

2o.2.1978: Sagen besvaret

Ansøgning fra Indre Mission om i lighed med oven
stående at benytte pladsen over for Kyndby Kirke 
i tiden 5*6. - 8.6. 1979*
8.3.1979: Sagen besvaret

Ansøgning fra Indre Mission om i lighed med oven
stående at benytte pladsen over for Kyndby kirke 
i tiden 12. - 15. juni 198o.

Beivarøt den: £3.4.19,80 .

under j. nr. 69-2o

Landeveje.

Fa. Hans 0. Lindberg ansøger om at opsætte vej
skilt henvisende til Kulhus savværk på hjørnet 
af landevej 54o og Skovkirkevej.
Skiltet måler 5°xl5° cm og har grøn farve.

, i ... 14.4.1980 1&V8f mm: . .... . •* ....... i

u n d e r  j. w .



Landeve,j 541«
Fra Fritidsnævnet er der indgået følgende ansøg
ning:
"På et møde den 24. oktober 1979» som fritidsnæv
net afholdt med repræsentanter fra kommunens ung
domsforeninger m.fl., blev der fra idrætsforenin
gernes side fremført ønske om opsætning af et 
skilt ved hjørnet af Hovedgaden/Møllevej med føl
gende tekst:

Til idrætsområdet.
Som begrundelse for ønsket blev bl.a. fremført, 
at de gæstende hold i flere tilfælde har haft 
vanskeligheder med at finde de kommunale halanlæg 
m.v., når de skal deltage i turneringskampe. Det
te finder foreningen meget uheldigt, idet et hold, 
såfremt det kommer for sent til en kamp, kan risi
kere at blive dømt som taber af denne.
Fritidsnævnet har drøftet problemet i sit møde den 
il. oktober d.å,, og man vedtog at fremsende an- 
. øgning til Teknisk udvalg med anbefaling."
; »12.1979:
okhisk udvalg kan ikke anbefale det ansøgte 

lo.1.198o:
Fritidsnævnet tilbagesender sagen til Teknisk ud
valg med bemærkning om, at man ønsker sagen frem-' 
sendt til Frederiksborg amt til afgørelse.
Nævnet anmoder tillige Teknisk udvalg om en nær
mere begrundelse for, hvorfor man ikke har fundet 
anledning til at anbefale den foreslåede skilt
ning«
5.2.1980L
Sagen fremsendes til Frederiksborg amt uden anbe- 
ling, idet man ikke finder den ansøgte skiltning 
absolut påkrævet, og at man finder, at skiltning 
på off.veje må begrænses mest muligt«

3.3.198o:
Frederiksborg amt meddeler afslag«

T. 17.

9 .4 .8 0

1





JÆGERSPRIS KOMMUNE 
TEKNISK UDVALG

T I L L Æ G S D A G S O R D E N

T 21.
f iMatr.nr.6~ af Tørslev og matr.nr.6— af Gerlev.

I forbindelse med påtænkt sommerhusudstykning af 
ovennævnte ejendomme meddeler Hovedstadsrådet i 
skrivelse af 15.2.198o, at man ikke kan godkende 
udstykningsplanens indgriben i landzone under hen
visning til, at der i regionplanen ikke må udlæg
ges nye sommerhusområder, herunder ved udvidelse 
af eksist. sommerhusområder.
Advokat Leif Erlandsen er tilsagt til en nærmere 
drøftelse af sagen l<1.15oo.

Dag og år:

Tirsdag d. 1.4.198o
Blad nr.

46
Formandens
initialer:

d l l •

*  2A

r~~t) ig—f- -zzzL_

28.2.198o:
Grundlaget for en opstart af kloakering-det være 
sig helt eller delvis- i 198o synes ikke at være 
til stede.
Således foranlediget er der desårsag ej heller 
grundlag for overvejelser omkring en partilel 
kloakering - jfr.Miljøstyrelsens godkendelse af
6.7.1979.
Såve.l udstykning som spørgsmål omkring en partiel 
kloakering må derfor afvente den videre behand
ling af spildevandsplanen set i relation til re
sultatet af de undersøgelser, som er pålagt som
merhusejerne at fremkomme med senest 1.1.1981, 
hvilket indstilles til byrådets førstkommende 
møde*
Adv Erlandsen og .. tog dette til ef
terretning, men man ville dog i mellemtiden søge 
at omarbejde planen, således den overholdt be
grænsningerne i henhold til byplanvedtægt nr*3. 
Denne plan vil herefter blive fremsendt til prin
cipiel godkendelse.
Udvalget erklærede sig indforstået hermed.

2o«3.198o:
Sagen besvaret til 
landinspektør Børge Hansen 
advokat Leif Erlandsen
i overensstemmelse med byrådets behandling af 
kloakeringsspørgsmålet den 18.3,198o - se j.nr. 
63-3-l/bd*6

26.3.198a:
Foranlediget af Hovedstadsrådets fremsender lanc 
inspektør Børge Hansen ændret udstykningsplan fc 
ovennævnte ejendom, hvor man alene har medtaget 
de arealer, der i byplanvedtægt nr 3 er fastlagt 
til sommerhusområde.
Planen omfatter 153 parceller fordelt med 76 på 
matr.nr.6£ og 77 på matr,nr,6.i, alle med en stør
relse på 8oom^ og derover. ctau; 18.4.198o

| und«r j. m  28—23—4



T 22.
matr*nr«19^ af Neder-Draaby.

Landinspektør Børge Hansen fremsender ud 
stykningssag vedr ovennævnte grund tilhø 
rende f.s.v« angår 2 par
celler, som agtes udstykket til helårsbe 
boelse.

Teknisk udvalg indstiller sagen til godkendelse 
på de sædvanlige vilkår for helårsudstykning, 
(asf« vej - kloak - vand).

BYRÅDET 16.8.77: T.U. indst, godkendes.

26.3.190o:
I forbindelse med ovenstående nævnte krav frem
sender landinspektør Børge Hansen vejprojekt til 
godkendelse«

Busvaret den : 14*4*198o |

under j. nr. .. 28-20-15_____

T 23.
Byplanvedtægt nr.lo

Jægerspris Autoskole v/hr Axel Schødt ansøger 
om at købe en grund i Centerplanen i Jægerspris 
på ca,2ooo m2 med henblik på etablering af køre
skole med tilhørende beboelse.

• i d a n : __16*4.198o

under j. nr.

T 2 4 7 ~  " “
Grundejerforeningen Bakkehaven.
Foreningen ansøger i skrivelse af 31*3«l98o om 
kommunen vil forestå Udførelsen af påtalte 
mangler, som skal udbedres i forbindelse med 
kommunens overtagelse af vejene som offentlige*

S4 S.
S

Besvaret den:__2.4.l98o

under j. nr. 77-4-7/53
Carl Korvéll

A f ? .
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